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 Varning: Detta meddelande kommer inte från någon inom din egen organisation. Klicka inte på 
länkar eller bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att bilagan är säker.

Interpellation om sjukfrånvaro.
 
Hur ser du på att 26 miljoner kronor läggs på sjukfrånvaro? 
 
Svar: 26 miljoner är mycket pengar. Jag ser det som en tydlig 
signal om att förvaltningen behöver stärka sitt arbete för att sänka 
sjukfrånvaron. 
Förvaltningens sjuktal ligger ca 1% över målbilden, problemet är 
att spridningen är stor mellan enheterna. Här krävs riktade 
insatser för att minska 
sjuktalen där det är som tuffats. Nämnden kommer att följa 
utvecklingen noga. 
 
Vilka insatser görs i vård- och omsorgsnämnden för att få ner 
sjukfrånvaron? 
 
Svar:  Det har redan nu visat sig att sjukfrånvaron minskat efter att 
nämnden tagit beslut och förvaltningen genomför att ta bort 
delade arbetspass. 
Men detta är inte tillräckligt, jag kommer att ge tf förvaltningschef i 
uppdrag att återkomma med konkreta insatser för återrapportering 
till nämnd.
 
Hur kommer det sig att vård och omsorgsnämnden inte 
budgeterar för sin sjukfrånvaro? 
 



Svar: Framförallt beror det på att pengarna inte räcker till när 
verksamheten bedrivs på det sätt den nu gör. Detta är förstås inte 
acceptabelt, 
Därför arbetar nu förvaltningen med frågan. 
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